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مهدی پورقلی، عضو شورای اسلامی شهر سردرود و سخنگوی شورای شهرستان تبریز:

پل خروجی سردرود اولین دستور جلسه شورای شهرستان

مهدی پورقلی سخنگوی شورای شهرستان تبریز و عضو شورای اسلامی شهر سردرود در گفت و گو با خبرنگار آذرانجمن

ضمن ارائه گزارشی از جلسه شورای شهرستان تبریز در روز دوشنبه ۲۴ آبانماه، از تصمیم گیری در مورد اتمام برخی پروژه

های نیمه تمام شهرستان خبر داد.

به گزارش پایگاه خبری آیینه ی شهر ، مهدی پورقلی سخنگوی شورای شهرستان تبریز و عضو شورای اسلامی شهر سردرود در گفت و گو با خبرنگار آذرانجمن ضمن ارائه گزارشی از

جلسه شورای شهرستان تبریز در روز دوشنبه ۲۴ آبانماه، از تصمیم گیری در مورد اتمام برخی پروژه های نیمه تمام شهرستان خبر داد.

سخنگوی شورای شهرستان تبریز گفت: اولین موضوع مطرح شده در جلسه شورا، بررسی وضعیت پل خروجی سردرود بود که طبق تصمیمات اتخاذ شده قرار بر این شد که اتمام

این پروژه در اولویت قرار گرفته و با ورود مستقیم شورای شهرستان و همکاری مسئولین ذیربط هر چه سریعتر موانع مربوط به حریم و محدوده و تمللک برطرف شده و شاهد بهره

برداری از آن باشیم.

پورقلی در مورد موضوعات و تصمیمات مطرح شده در شورای شهرستان در ارتباط با بخش باسمنج افزود: در این جلسه موضوع بهسازی و آسفالت ریزی و تخصیص قیر رایگان

برای راههای روستایی بخش باسمنج (جاده هربی و اسپرآخون و &hellip;) مورد بررسی قرار گرفت و تصمیمات لازم جهت پیگیری این موارد اتخاذ گردید. همچنین بحث حریم و

محدوده روستاهایی که در حریم شهر تبریز هستند مورد بررسی قرار گرفت.

وی در ادامه با اشاره به پروژه های متعدد نیمه تمام موجود در سطح شهر تبریز بیان داشت: تصمیم بر آن شد که اتمام پروژه های نیمه تمام با توجه به تعدد آنها و بودجه های

مورد نیاز، در اولویت قرار گرفته و تا تکمیل آنها پروژه های جدید آغاز نشوند. همچنین به موضوع آسفالت ریزی و نواقص موجود در حوزه خدمات عمومی شهری و عدم توجه کافی

به فعالیت های فرهنگی و ناکافی بودن بودجه اختصاص داده شده به این حوزه نیز پرداخته شد.

عضو شورای شهر سردرود ادامه داد: یکی دیگر از موضوعات مهمی که در این جلسه مطرح شد تا در جلسات بعدی در دستور کار قرار گرفته و تصمیمات لازم در خصوص آن اتخاذ

شود، موضوع آب و فاضلاب باسمنج و سردرود بود که تلاش خواهیم کرد این موارد را با جدیت پیگیری کنیم.

وی در ادامه در خصوص پلیس راه تبریز-آذرشهر گفت: با توجه به موقعیت مکانی فعلی این مجموعه بحث انتقال آن که قبلا هم مطرح شده بود مورد بررسی قرار گرفت.

پورقلی در پایان مصاحبه به موضوع حصارکشی و دیوارکشی باغات اشاره کرد و افزود: تصمیماتی نیز در این خصوص اتخاذ شد با این هدف که دیوارکشی و حصارکشی باغات

باید به طریقی باشد که بافت طبیعی آنها حفظ شود.
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